

AS "Ditton pievadķēžu rūpnīca" valdes paziņojums akcionāriem!

Saskaņā ar AS "Ditton pievadķēžu rūpnīca" akcionāru sapulces 2024.gada 27.septembra lēmumu, par akciju konversiju no dematerializētām (iepriekš uzrādītāja) uz reģistrētām akcijām, no 30.09.2024. ir uzsākts akciju konversijas process, ar depozitārija "Nasdaq CSD SE" akcionāru saraksta sagatavošanu Sabiedrībai, tālāk nododot sarakstu Latvijas Uzņēmumu reģistram.

Vērtspapīru depozitārijs Nasdaq CSD SE ir sagatavojis akcionāru sarakstu uz 2024.gada 28.oktobri. Lai nodotu akcionāru sarakstu, ir jāiziet akcionāru saraksta akcionāru saraksta datu atbilstības un pilnīguma pārbaudes process. Ja nepastāvēs kavējoši faktori (akcionāru adresu, uzvārdu precizēšana u.c.), šis process var tikt pabeigts 2024.gada 3.decembrī. Šajā gadījumā akcionāri redzēs sevi akcionāru reģistra nodalījumā, kas būs pieejams Uzņēmumu reģistrā. Akcionāru saraksta sagatavošanas kavēšanās gadījumā no Sabiedrības neatkarīgu iemeslu dēļ šis process var tikt pagarināts, saskaņā ar Uzņēmumu reģistra lēmumu.

According to the decision of the shareholders' meeting of AS "Ditton pievadķēžu rūpnīca" dated 27.09.2024. on the conversion of shares from dematerialized (previously bearer) to registered, the share conversion process has been started from 30.09.2024., with the preparation of a list of shareholders from the depository "Nasdaq CSD SE" to the Company, with the subsequent transfer of the list to the register of enterprises of Latvia.

The securities depository "Nasdaq CSD SE" has prepared a list of shareholders as of 28.10.2024. In order to transfer the list of shareholders, it is necessary to go through the process of checking the list of shareholders for compliance and completeness of the data in the list of shareholders. In the absence of delaying factors (clarification of shareholders' addresses, surnames, etc.), this process may be completed on 03.12.2024. In this case, shareholders will see themselves in the list of shareholders, which will be available in the Register of Enterprises. In case of delay in preparing the list of shareholders, for reasons beyond the control of the Company, this process may be extended, according to the decision of the Register of Enterprises.

Согласно решению собрания акционеров AS "Ditton pievadķēžu rūpnīca" от 27.09.2024. о конверсии акций с дематериализованных (ранее на предъявителя) на зарегистрированные, с 30.09.2024. начат процесс конверсии акций, с подготовкой списка акционеров от депозитария „Nasdaq CSD SE” Обществу, с дальнейшей передачей списка в регистр предприятий Латвии.

Депозитарий ценных бумаг „Nasdaq CSD SE” подготовил список акционеров по состоянию на 28.10.2024. Для передачи списка акционеров необходимо пройти процесс проверки списка акционеров на соответствие и полноту данных списка акционеров. В случае отсутствия задерживающих факторов (уточнения адресов акционеров, фамилий и т.д. ), данный процесс может завершиться 03.12.2024. В этом случае акционеры увидят себя в разделе реестра акционеров, который будет доступен в Регистре предприятий. В случае задержки подготовки списка акционеров, по независящим от Общества причинам, данный процесс может быть продлен, согласно решению Регистра предприятий.

AS "Ditton pievadķēžu rūpnīca" valde

31.10.2024.